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Protokół 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 

w dniu 24 stycznia 2012 roku 

 

 

obecni 

 

1. Radny Władysław Konderak  przewodniczący komisji  obecny 

2. Radny Marcin Gadecki        obecny 

3. Radny Kamil Kowalik        obecny 

4. Radna Zofia Bazańska        obecna 

5. Radny Marek Rajca        nieobecny 

6. Radny Władysław Oczkowicz       obecny 

7. Radny Mirosław Kędzierski       obecny 

 
 
tematy posiedzenia komisji 
 

1. Ocena realizacji wniosków komisji za 2011 rok 
2. Zaopiniowanie Materiałów sesyjnych 
3. Sprawy bieŜące 

 
w posiedzeniu uczestniczyli 

Burmistrz Teresa Kosmala, Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Skarbnik Miasta Urszula Polak 
Wałek, Doradca Burmistrza Andrzej Świątek. 
 

pkt.1 

 

Radny Władysław Konderak przewodniczący komisji: Odczytuje wnioski i dopowiedzi 
Komisji Bezpieczeństwa. 
 
Komisja Bezpieczeństwa wnioskuje o uwzględnienie, jako członka stałego w pracy Komisji 
zespołu Bezpieczeństwa działającego przy Miejskim Zarządzie Gospodarki Komunalnej 
przedstawiciela Komisji RM do spraw Bezpieczeństwa w osobie Władysława Oczkowicza. 
 
Radny Władysław Konderak przewodniczący komisji: Wniosek nie został zrealizowany ze 
względu na to, Ŝe organizacją ruchu drogowego na terenie gminy zawiaduje Starosta, 
powołuje zespół i nie przewiduje tam udziału, radnych. 
 
Komisja Bezpieczeństwa wnioskuje o kontynuowanie budowy obiektów sportowych przy 
placówkach oświatowych w mieście, w tym przy Szkole Podstawowej nr. 7 oraz szerokie 
udostępnienie tych obiektów środowisku lokalnemu w ramach placówek oświatowych. 
 
Radny Władysław Konderak przewodniczący komisji: Wniosek nie został zrealizowany ze 
względu na brak środków w budŜecie. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 



 
1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 

 
Komisja wnioskuje o uwzględnienie przy najbliŜszym konstruowaniu budŜetu  miasta 
uwzględnić w miarę moŜliwości potrzeby OSP odnośnie częściowego dofinansowania zakupu 
wozu bojowego GCBA. 
 
Radny Władysław Konderak przewodniczący komisji: Wniosek oczekuje na realizacje, 
miejmy nadzieję, Ŝe się uda. 
 
Komisja wnioskuje o zwiększenie StraŜników Miejskich w celu zabezpieczenia, 
patrolowania, monitorowania obiektów szkolnych i około szkolnych. 
 
Radny Władysław Konderak przewodniczący komisji: Wniosek nie został zrealizowany w 
wyniku braku środków w budŜecie miasta. 
 
Komisja wnioskuje w miarę moŜliwości rozszerzyć monitoring Miasta poprzez wdroŜenie 
kolejnych etapów lokalizacji kamer, obsługi patrolu interwencyjnych i poprawę bazy 
technicznej jego działania. 
 
Radny Władysław Konderak przewodniczący komisji: Wniosek nie został zrealizowany w 
wyniku braku środków w budŜecie miasta. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radny Władysław Oczkowicz 
3. Radny Wiesław Konderak 
4. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek 
5. Radny Kamil Kowalik 

 
Komisja wnosi do Komendanta Komisariatu Policji w Czeladzi, aby w ramach działań 
profilaktycznych dzielnicowych, przedstawić mieszkańcom sposoby i moŜliwości kontaktów 
z policją w sprawie zauwaŜonych przestępstw i wykroczeń. 
 
Komisja wnosi oto, aby w ramach działań profilaktycznych zobowiązać Komendanta StraŜy 
Miejskiej do publikowania w Echu Czeladzi sposobów i moŜliwości kontaktów mieszkańców 
ze StraŜą Miejską w sprawie zauwaŜonych przestępstw i wykroczeń. 
 
Radny Władysław Konderak przewodniczący komisji: Wniosek został zrealizowany  
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Konderak 
2. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek 
3. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga 

 



 
pkt.2 

 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta 2012 rok. 
 
Temat omawia  
 
Skarbnik Urszula Polak- Wałek:  Zmiany są następujące i dotyczą zamiany działek, następuje 
dopłata w wysokości 18.240 zł. Miało to nastąpić juŜ w ubiegłym roku, ale dokumenty nie 
zostały dostarczone i ta transakcja została przeniesiona na ten rok, musimy zwiększyć 
dochody i wydatki o te przedstawione kwoty. Druga zmiana dotyczy planów przychodów i 
kosztów z samorządowego zakładu budŜetowego ZBK w wyniku zmian jakie zaistniały na 
sesji budŜetowej, dotacja inwestycyjna została zmniejszona o 500 000 zł. WPF wynika z 
wcześniej podjętych zmian. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Skarbnik Urszula Polak- Wałek 
3. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek 

 
Radny Władysław Konderak przewodniczący komisji: Czy mają jeszcze pytania do 
materiałów? 
 
Pytań nie było. 
 
Radny Władysław Konderak przewodniczący komisji: Zamykam posiedzenie Komisji 
Bezpieczeństwa. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołował         Przewodniczący 
Krystian Załęczny             Komisji Bezpieczeństwa 
          Wiesław Konderak 


